

TRUSTEE CONFERENCE REPORT

Name: MIKE RAMSAY

Date Submitted: SEPTEMBER 1, 2023

**Name of Conference: CANADIAN CONGRESS OF BLACK PARLIAMENTARIANS
[CCBP]**

Sponsoring Organization:

Theme (if any):

Conference Dates: AUGUST 9-11 2023

Location: OTTAWA, ON

Workshops/Seminars/Presentations/Keynote Speeches Attended:

45 Black Politicians from across Canada and different levels of government gathered to have robust and meaningful discussion regardless of political affiliation. We acknowledged the unique history and experiences faced by Black Canadians including systemic racism and the challenges that continue to persist.

We committed to foster national dialogue through an integrated approach which includes all levels of government, academia, aiming to improve educational and healthcare systems, enhance community, and economic development.

We will be steadfast as we seek equity for Black communities. We will continue to meet on a quarterly basis to ensure that our mission and our vision are being actioned across Canada.

All 45 members of the Canadian Congress of Black Parliamentarians jointly affirm our commitment to capacity building, disaggregated data and Black perspectives, healthcare and well-being, community engagement and culture preservation and finally education systems and economic development.

45 politiciens Noirs de partout au Canada et des différents niveaux de gouvernement se sont rassemblés de façon non partisane pour avoir une discussion en profondeur. Nous reconnaissons l'histoire et les expériences uniques vécues par les Canadiens Noirs, incluant le racisme systémique et les conséquences qui persistent encore.

Nous nous sommes engagés à favoriser le dialogue national par le biais d'une approche intégrée avec tous les paliers politiques, le monde universitaire visant l'amélioration des systèmes éducatifs et de santé, le développement économique pour renforcer la communauté.

Nous serons déterminés à rechercher l'équité pour nos communautés Noires. Nous continuerons à nous réunir régulièrement pour veiller à ce que notre mission et notre vision soient mises en œuvre partout au Canada.

Tous les 45 membres du Congrès canadien des parlementaires noirs affirment conjointement leur engagement en faveur du renforcement de l'égalité des chances, des données désagrégées avec des perspectives noires, des soins de santé et du bien-être, de l'engagement communautaire et de la préservation de la culture, et enfin des systèmes éducatifs et du développement économique.

Our unified efforts are geared towards achieving these objectives, ensuring outreach to our communities, and working collectively with distinction, committing to acknowledge anti-Black racism and combating systemic racism, and preserving and promoting Black culture and heritage.

Nos efforts unifiés sont axés sur la réalisation de ces objectifs, la sensibilisation de nos communautés et le travail collectif avec distinction, l'engagement à reconnaître le racisme anti-Noir et à lutter contre le racisme systémique, ainsi que la préservation et la promotion de la culture et de l'héritage noirs.